
RG.0012.2.1.2023 

Protokół Nr 19/23 

z posiedzenia Komisji skarg, wniosków i petycji  

z dnia 12 stycznia 2023 r. 

W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji, (Lista obecności w załączeniu) oraz H. 

Bagrowska – Inspektor. Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji p. W. Bondaruk, która 

przedstawiła zaproponowany porządek obrad, tj.   

Porządek dzienny posiedzenia: 

1. Rozpoznanie skargi na działalność Wójta.  

2. Wolne wnioski. 

Do punktu 1-go. Rozpoznanie skargi na działalność Wójta.  

W. Bondaruk przypomniała, że przedmiotem skargi jest wniosek o uregulowanie stanu 

prawnego działek złożony w dniu 28.06.2022 r. przez panią E.D. w sprawie drogi gminnej 

Narewka - Janowo (informacji, że została wybudowana na działkach prywatnych), oraz 

„ponaglenia” z dnia 16.08.2022 r., skierowanego do SKO w Białymstoku, a następnie 

przekazanego przez SKO  do rozpatrzenia Radzie Gminy Narewka. Przewodnicząca Komisji 

podkreśliła, że zastępca wójta potwierdził fakt, iż rzeczywiście nie dotrzymano ustawowego 

terminu, który jest przewidziany k.p.a na odpowiedź w  w/w sprawie. Odniosła się do dwóch 

opinii prawnych radcy prawnego p. P. Jakimik dotyczące w/w sprawy. Podkreśliła, że z opinii 

wynika, że Rada powinna rozpatrywać skargę na wójta zgodnie z art.229 pkt 3 k.p.a., oraz, że 

w jej opinii skargę pani E.D. należy uznać za bezzasadną. W drugiej opinii, dotyczącej 

niedotrzymania terminów k.p.a. w kwestii odpowiedzi na jej pisma, brak kontaktu, oraz fakt, 

że czynności w UG Narewka zostały podjęte dopiero po kolejnym piśmie pani E.D. - radca 

prawny, również stwierdziła, iż w jej opinii skargę należy uznać za bezzasadną. W związku z tak 

ustalonym stanem faktycznym Komisja po dokonaniu analizy w/w skargi, wysłuchaniu 

wszystkich stron, zapoznaniu się z opiniami prawnymi, zapoznaniu się z dostarczoną 

dokumentacją geodezyjną oraz innymi dokumentami, nie była w stanie wypracować opinii, 

którą można by było przedstawić Radzie Gminy. W związku z tym Przewodnicząca poddała pod 

głosowanie wniosek czy należy uznać skargę pani E.D. na działalność wójta za zasadną. W 

oparciu o wyniki głosowania tj. 1 „za”, 2 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” członkowie komisji 

uznali, że skarga nie jest zasadna. (Opinie prawne w załączeniu) 

Do punktu 2-go. Wolne wnioski. 

W wolnych wnioskach Komisja zapoznała się ze skargą z dnia 9 stycznia 2023 r. złożoną przez 



skarżąca A.O-P. dotyczącą sprawy administracyjnej, w której Skarżąca jako wnioskodawca 

złożyła wniosek o ustalenie warunków zabudowy dla planowanej przez nią inwestycji 

budowlanej na stanowiącej własność jej i jej męża działce nr ewid. 31 położonej w obrębie 

gminy Narewka i wydania decyzji odmawiającej ustalenia warunków zabudowy oraz 

składanego odwołania. Przewodnicząca Komisji przedstawiła treść skargi (W załączeniu)  

i wyjaśniła, że w ocenie Skarżącej, rozpatrując jej sprawę w przedmiocie ustalenia warunków 

zabudowy Wójt Gminy Narewka popełnił szereg nieprawidłowości, prowadzi ją z naruszeniem 

przepisów prawa administracyjnego i zasad współżycia społecznego a także jej prawa 

własności.  

W tym miejscu w posiedzeniu udział wzięła H. Bagrowska -  Inspektor, która przedstawiła 

przedmiot niniejszej sprawy dotyczącej zabudowy mieszkaniowej oraz zagrodowej, a także 

przepisy ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Jednocześnie H. Bagrowska 

-  Inspektor podkreśliła, że w związku z wniesionym odwołaniem w trybie k.p.a. przez skarżącą 

w tej sprawie toczy się postępowanie w Samorządowym Kolegium Odwoławczym w 

Białymstoku.  

W oparciu o przedstawione informacje Przewodnicząca wyjaśniła, że Komisja wystąpi do radcy 

prawnego z zapytaniem czy komisja skarg… jest władna by rozpatrywać sprawę na tym etapie.  

 

W związku z brakiem innych wniosków oraz wyczerpaniem porządku obrad, 

posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Przewodnicząca Komisji  

     Wioletta Bondaruk 

 

 


